

# 基督教宣道會大澳幼稚園

Ref:2018-022

通告:邀請家長及幼兒參與「宣道會親子教育主日」

親愛的家長:

宣道會大澳堂將於2019年1月13日星期日上午,舉行親子教育主日。本園幼兒將參與「小小詩歌班」及背誦聖經金句之演出,透過各位兒童進行集體表演能增強幼兒自信心並一展幼兒的潛能。誠邀貴家長及子女參加是日之親子教育主日福音盛會,共享主恩!盼望家長能抽空與子女一同出席,踴躍參與此項盛會。

現將有關詳情列寫如下:

日期:2019年1月13日(星期日)

時間:上午10:00至12:30

集合時間:上午9:45 集合地點:本園

地點:宣道會大澳堂禮堂

對象:家長及本園學生

## 備註:

誠意邀請家長出席參與,並請填妥回條於1月10日(星期四)或之前交回班主任,代為辦理;為方便統計,參加與否亦請填寫回條,謝謝。如有任何查詢,歡迎致電2985 6202與陳美蓮校長聯絡。

此致

貴家長

基督教宣道會大澳幼稚園謹啟

二零一九年一月四日



回條

Ref:2018-022

~~參與「親子教育主日大會」~~福音盛會

※請於2019年1月10日(星期四)或之前交回班主任※

本人  能參與 並陪同子女出席1月13日(星期日)之「親子教育主日」。  
 未能參與

學生姓名: \_\_\_\_\_

班別: \_\_\_\_\_

家長簽署: \_\_\_\_\_

聯絡電話: \_\_\_\_\_

陪同子女參與活動家長人數: 請圈出 1 位 或 2 位 或 \_\_\_\_\_ 位

# 基督教宣道會大澳幼稚園

## CHRISTIAN & MISSIONARY ALLIANCE TAI O KINDERGARTEN

2018-2019 “Invite Parents and Children to Education Sunday” Notice

Ref 2018-022

4 January 2019

Dear Parents/Guardians,

The Tai O Alliance Church will hold a “Parent-Child Education Sunday” on 13<sup>th</sup> January, 2019 morning. Students will participate in the "Hymn Class" and perform the Bible verses. Through the performance, it can enhance children's self-confidence and show their potential. Therefore, parents and children are invited to participate in the parent-child education Sunday.

Through the gospel event to share the grace of god! Hope that parents and children could take time to attend the event.

Details are as follow:

Date: 13-01-2019 (Sunday)  
Time 10:00 am-12:30 pm  
Meeting time: 9:45 am Meeting point: At School  
Venue: Tai O Alliance Church  
Target: Parents and students of the kindergarten

Remarks: Parents are invited to attend the event and please return the reply slip to the class teacher on or before 10<sup>th</sup> January, 2019 (Thursday), For any enquiries, please contact Principal Ms. Chan at 2985 6202. Thank you for the participation.

(\*In case of bad weather conditions, the organizer can decide to cancel the event.)

Yours faithfully,

Maisy Chan

Principal

Christian & Missionary Alliance Tai O Kindergarten

✂-----

### Reply Slip

Ref 2018-022

2018-2019 “Invite Parents and Children to Education Sunday” Notice

✂ Please return to the teachers on or before 10 Jan 2019 (Thu) ✂

To Whom It May Concern,

I, the parent/guardian of \_\_\_\_\_ (Student's name) of Class \_\_\_\_\_

\* will / will not accompany my child to in the Education Sunday.

\*Please circle your option

Student Name: \_\_\_\_\_ Class: \_\_\_\_\_

Parents Signature: \_\_\_\_\_ Contact Number: \_\_\_\_\_

Total number of participants (students are excluded): 1 / 2 / Others: \_\_\_\_\_